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Protokollsanteckning
Ärende 19. Motionsredovisning 2021

“35 §Kommunallagen stadgar att motion bör beredas så, att fullmäktige kan fatta
beslut med anledning av motionen vid sammanträde som hålles inom ett år från det att
motionen väcktes. Om beredningen ej kan avslutas inom sådan tid skall detta och vad
som har framkommit vid beredningen anmälas till fullmäktige vid sammanträde inom
angiven tidpunkt. Fullmäktige får vid behandling av sådan anmälan avskriva motionen
från vidare handläggning.” Det hänvisas till denna paragraf i Kommunens egna
riktlinjer för hantering av motioner där det även står som följer:
“Följande riktlinjer är antagna av kommunstyrelsen i syfte att tydliggöra och
effektivisera hanteringen av motioner som lämnats i kommunfullmäktige. Riktlinjerna
beskriver de regler som gäller kring motioner och hur de ska hanteras i Norrtälje
kommun.” Vi kan därför konstatera att Alliansstyret inte följer våra gemensamt satta
riktlinjer och att det därmed finns risk för ett demokratiskt underskott.
Det kanske vore på sin plats att börja införa fortlöpande rapportering om
beredningsarbetet när motionerna inte behandlats på ett år.
Vi  hoppas på att ett ordentligt uppryck i motionsbehandlingarna görs snarast så att de
motioner som lagts alla hinner behandlas innevarande mandatperiod och att
Alliansstyret har en plan för detta.
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